




 
Groeten,

 
Van: @helmond.nl>
Verzonden: donderdag 28 maart 2024 14:04
Aan: @helmond.nl>
Onderwerp: FW: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
 
 
Van: Secretariaat Van Dijk <secretariaatvandijk@helmond.nl>
Verzonden: woensdag 27 maart 2024 20:26
Aan: Dijk, Harrie van @helmond.nl>; 

@helmond.nl>
Onderwerp: FW: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
Hoi samen,
 
Zie onderstaande mail ter info.

Graag hoor ik of er ac�e vanuit mij wordt verwacht. Zo niet, hoor ik graag of het verder
is opgepakt dmv bijv. een cc met secretariaatvandijk@helm.. en
secretariaatdekort@helm.. .

 
Groetjes,

 
Van: 
Verzonden: woensdag 27 maart 2024 11:06
Aan: Secretariaat Van Dijk <secretariaatvandijk@helmond.nl>; Secretariaat De Kort
<SecretariaatdeKort@helmond.nl>
CC: @helmond.nl>; 

@helmond.nl>; '

Onderwerp: 15 maart 2024 vergunning goedgekeurd verplaatsing clubhuis HCH en
parkeerplaatsen op eigen terrein
 
Geachte wethouders van Dijk en de Kort,
 
Wij, de ondertekenaars van de pe��e, zijn recent geconfronteerd met het feit dat op 15 maart
2024 de vergunning goedgekeurd is voor de verplaatsing van het HCH-clubhuis met
parkeerplaatsen op eigen terrein.
 



Dit is een vreemde gang van zaken daar wij begrijpen dat er nog geen beslissing is genomen
over de op�e die zowel door HCH als de wijk geprefereerd wordt, n.l. de zuidingang-op�e.
 
Wij vragen ons af:

1. Wat is de reden dat de vergunning goedgekeurd is voor u een beslissing neemt t.a.v. de
zuidingang op�e?

2. Wel signaal gaat hiervan uit?
3. Welk resultaat beoogt de gemeente te bereiken met deze handelswijze.

In ieder geval gee� deze gang van zaken een vreemde indruk.
 
Wij zien dat telkens als er een probleem oplosbaar bleek (Provincie, Waterschap, Goorloop, …)
er weer een nieuwe hindernis voor de zuidingang op�e opdoemt.
Gezien uw ervaring kunt u hier doorheen kijken. Het zijn geen problemen, het zijn logische
voorwaarden waaraan voldaan kan worden, oplosbaar dus zoals bij elk project.
 
Nogmaals vragen wij u een 24 jaar durend probleem, dat alleen maar erger wordt en dat in
1999 al opgelost had moeten worden door de gemeente, nu op te lossen.
Het kan; alle geïnvolveerde willen het en hierna komt er nooit meer een mogelijkheid het op te
lossen.
 
Hartelijk bedankt, met vriendelijke groet, namens de pe��e ondertekenaars,
 

 en 
 

 




